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Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit tesz a szocialista kormány a családok védelmében?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Kiss Péterhez, a Szociális és Munkaügyi Minisztériumot
vezető miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!
A kormány a közelmúltban benyújtotta jelentését „A kábítószer-probléma visszaszorítása
érdekében készített nemzeti stratégiai program megvalósulásáról, az ellátó-intézményrendszer
átvilágításáról és hatékonyságvizsgálatáról (2003-2005. évek vonatkozásában)" címmel . A
jelentés kimondja : „Egyértelműen az ép családban élők között a legkisebb a tiltott szerek
kipróbálása (13,3%), az összes többi családtípusban ennél magasabb . Figyelemre méltó, hogy
míg korábban kiemelkedően magas kipróbálási arány jellemezte az édesszü 6 nélkül
nevelkedőket, addig 2003-ban az édesszü16 nélkül nevelkedők, illetve újrastrukturált
családban nevelkedők között közel azonos kipróbálási arány figyelhető meg (26%, illetve
25,1%). Az egyszülős családban nevelkedőket is hasonló (25,1%) kipróbálási arány jellemez .
Minél nagyobb a családon belül előforduló problémás viselkedések száma, annál nagyobb a
tiltott szerek kipróbálásának valószínűsége ."

Kérdezem Miniszter Urat :
Felismeri-e végre a szocialista kormány, hogy minden rendelkezésére álló eszközzel támogatnia
kell a családokat, men ezek, közülük is elsősorúan az ép családok, jelentős mértékben
hozzájárulnak a társadalom mentális egészségének megőrzéséhez?

Mit tesz a szocialista kormány 2007-ben a családok védelmében?

Tisztelettel várom érdemi válaszait .
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